
 

 

Tekna – Teknisk-naturvitenskapelig forening 
ved NTNU 

 

ÅRSMØTEPROTOKOLL 
Teknas gruppe ved NTNU 

Tirsdag 9. januar 2024 kl. 1705-1815. Fysisk møte i Trondheim, Gjøvik og Ålesund, knyttet 
sammen som videokonferanse i Teams. 60 deltakere i Trondheim, 5 i Gjøvik og 8 i Ålesund. 

Velkommen 
Leder for Tekna NTNU, Eirin Bar, ønsket velkommen til årsmøtet. 

Konstituering 
Rune Sætre ble valgt som møteleder. Lisbeth Hultmann ble valgt som referent. Anna Olsen og 
Marcus Hoseth Bentzen ble valgt til å undertegne protokollen. 

Årsberetning for 2023 
Eirin Bar presenterte en kortversjon av årsberetningen for Tekna NTNU 2023. 

Internettilgangen forsvant i Trondheim, møtet ble derfor avbrutt av teknisk pause for å få koblet 
oss på igjen. 

Hva jobber Tekna-NTNU med? 
Spørsmål fra medlemmer: 

• Hvordan lønnsforhandlingene foregår. Rune forklarte om samarbeidet med Unio, at 
uorganiserte derfor forhandles sammen med vår avtale, og hvordan forhandlingene ble 
gjennomført. 

• Lønnsforhandlinger for stipendiater. Det er uklart hvem som er leder, og hvem som 
dermed bestemmer lønna. Rune viser til at veileder kjenner stipendiaten best, men det 
er instituttleder som er stipendiatens nærmeste leder. 

• Hvordan ble lønnsoppgjøret i forhold til inflasjonen? Rune svarer om at mai-mai var ca 7 
% inflasjon. Rammen det skulle forhandles om var ca 5,3 %. Inflasjonen nå er lavere, og 
endres en god del. Det å løfte totalen er bra for oss alle. 

• Universitetsavisa-artikkel om at man ikke lenger oppgir lønnsnivå i stillingsutlysninger, 
men at man «lønnes etter avtale». Vanskelig for «utenforstående» å kunne forhandle 
seg til riktig lønn når de ikke kjenner systemet vårt. Tekna deltar på velkomstmøte for 
nyansatte ved NTNU (på vegne av alle fagforeningene). Prøver der å forklare hvordan det 
norske systemet er. Alle ansatte skal forhandle lønn på nytt innen 12 mnd. Det kan være 
vanskelig å rekruttere folk fordi universitetene har lavere lønn enn i privat sektor. 

• Spørsmål om de som fikk lavere uttelling enn «forventet» 5,3 % kan forhandle på nytt. 
Rune svarte om at forhandlingene er avsluttet og at neste mulighet er fra mai 2024, eller 
at den ansatte har store endringer i jobben og dermed kan sende inn 2.5.3-krav. 
Eventuelt om man har fått tilbud fra annen arbeidsgiver, og NTNU ønsker å beholde den 
ansatte. Noen medlemmer opplever at det har skjedd feil, slike fikses (f.eks. der man ble 
enige om lønnsøkning med den ansatte ikke har fått dette). Det er ikke mulig å klage på 
lønnsoppgjøret. 



 

 

• Spørsmål om faste midlertidige stillinger, og hva Tekna gjør med slike. Eirin svarte om at 
vi jobber langs to linjer. Endring av politikk, Tekna sentralt møter med politikerne på 
sentralt hold. Nylige endringer i UH-loven for å verne ansatte. Jobber lokalt med å 
håndtere denne typen stillinger, og hvordan man skal organisere dette med å finne 
annen passende stilling. Ikke den enkelte ansattes ansvar å sikre at hen har jobb neste 
år, og de ansatte må følges opp gjennom medarbeidersamtaler og ikke «overraskes» av 
at arbeidsforholdet sies opp. 

• Spørsmål om kvantifisering av punkter til lønnskrav. Eirin svarte om at det er viktig å 
sjekke lønnsstatistikk, og å poengtere hva man har bidratt med og kreve lønnsøkning 
som er «rimelig» i forhold til andre det er naturlig å sammenligne seg med. 

• Spørsmål om hvordan medlemmer / Tekna kan påvirke politikk. Universiteter i endring. 
Endret finansiering. Samarbeid med Tekna på andre universitet, og innen Akademikerne. 
Dialog med politikerne om hva vi bidrar med til samfunnet, og hvordan 
arbeidsforholdene våre påvirkes. 

• Ingen spørsmål fra Gjøvik eller Ålesund.  

Valg for 2024 
Valgkomiteen besto av: 

• Berit Løkensgard Strand, professor ved Institutt for bioteknologi og matvitenskap, NV. 
• Rolf Kristian Snilsberg, universitetslektor ved Institutt for elektroniske systemer, IE. 
• Bjørn Skallerud, professor ved Institutt for konstruksjonsteknikk, IV. 

Berit presenterte valgkomiteens innstilling. 

Valgkomiteens innstilling 

Styremedlemmer, ikke på valg:  
Rune Sætre, førsteamanuensis, IE  
Lisbeth Hultmann, seniorrådgiver, IV  
Ottar Laurits Osen, førstelektor, IE. Ålesund  
Atle M. Bones, professor, NV 
 
Styremedlemmer, velges for to år:  
Eirin Marie Skjøndal Bar (gjenvalg), førsteamanuensis, NV  
Øystein Moen (gjenvalg), professor, ØK  
Gerd Inger Sætrom (gjenvalg), overingeniør, NV  
Anne Kristin Kvitle (gjenvalg), universitetslektor. Gjøvik  
Arild Holm Clausen (ny), professor, IV  
 
Berit oppfordret medlemmer til å engasjere seg for Tekna. 
 
Styremedlem, velges for ett år:  
Asta Skirbekk (ny), stipendiat, IE  
 
Leder, velges for ett år:  
Eirin Marie Skjøndal Bar (gjenvalg), førsteamanuensis, NV  
 
Varamedlemmer, velges for ett år:  
Robin Trulssen Bye (gjenvalg), professor, Institutt for IKT og realfag, IE. Ålesund  
Caroline Hild Hakvåg Pettersen (ny), senioringeniør, MH  
Bjørn Helge Skallerud, professor, IV  



Årsmøtet valgte valgkomiteens forslag ved akklamasjon. 

Valgkomite: 

Styret foreslo følgende valgkomite for 2024: 

• Bjørn Skallerud, professor, Institutt for konstruksjonsteknikk, IV.
• Rolf Kristian Snilsberg, universitetslektor, Institutt for elektroniske systemer, IE.
• Berit Løkensgard Strand, professor, Institutt for bioteknologi og matvitenskap, NV.

Årsmøtet valgte styrets forslag ved akklamasjon. 

Eventuelt 
Tekna feirer 150 år i år! 

Ingen saker innmeldt. 

Trondheim, 15. januar 2024 

Lisbeth Hultmann (referent) 

Anna Olsen Marcus Hoseth Bentzen 


